

- (一) 本校於 10 月 31 日(星期四)舉行之「公益金便服日」籌款活動共籌得\$31,720，全校共 504 人參與，全數已交回「香港公益金」作慈善用途。至於捐款百元或以上之收據，稍後派發。
- (二) 農曆新年即將來臨，誠邀各位家長藉著聖誕假期與子女一同製作小型「新年吊飾」佈置校園，以增節日氣氛。
- 收集作品日期：2025 年 1 月 2 日至 8 日
- 截止繳交日期：2025 年 1 月 8 日(星期三)
- * 尺寸：不超過 A4 尺寸(21cm X 29.7cm)
 - * 凡參加之學生均獲紀念狀。
 - * 作品必須貼上姓名及班別，並交到班主任處。
 - * 如在坊間購買的掛飾，本校不會張貼，並會發回給家長。
- (三) 高班家長觀課將於 1 月 13 日至 16 日進行，請按班主任派發之日期及時間到校，請觀課家長必須準時出席，並使用西門出入。

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

2024 年 12 月 13 日



- (1) The "Community Chest Dress Casual Day" fundraising event held by our school on October 31 (Thursday) raised a total of \$31,720. A total of 504 people from the school participated. All the funds have been returned to the "Community Chest of Hong Kong" for charitable purposes. Receipts for donations of 100 dollars or more will be distributed later.

- (2) The Chinese New Year is approaching. We sincerely invite all parents to create mini New Year hanging decorations with children during the Christmas holidays to decorate our school and create a festive atmosphere.
Date of collection: January 2 to 8, 2025
Deadline for submission: January 8, 2025 (Wednesday)
 - * Size: Must not exceed A4 size (21 cm x 29.7 cm)
 - * All participants will receive a certificate.
 - * Decorations must be labeled with the name and class and submitted to the class teacher.
 - * The decorations purchased from shops or markets will not be displayed and will be returned to parents.

- (3) Parent observation for K3 classes will be held from January 13 to 16. Please arrive on time according to the assigned schedule and enter and exit the school through the west door.

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

December 13, 2024

